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Abstract (en)
[origin: WO2014121409A1] The invention relates to a method and a cleaning device (51) for removing deposits in interiors (71) of tanks and systems
(70) by means of explosion technology. By means of the cleaning device (51), an explosive, gaseous mixture is provided and caused to explode in
order to clean the interior (71). The explosion pressure wave is conducted into the interior (71) via an outlet opening (69) in the cleaning device (51).
The explosive mixture or gaseous components thereof are introduced into an accommodating chamber of the cleaning device (51) from pressure
vessels (22, 24) at high velocity.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Reinigungsvorrichtung (51) zum Entfernen von Ablagerungen in Innenräumen (71) von Behältern und Anlagen
(70) mittels Explosionstechnologie. Ein explosionsfähiges, gasförmiges Gemisch wird mittels der Reinigungsvorrichtung (51) bereit gestellt
und zwecks Reinigung des Innenraumes (71) zur Explosion gebracht. Die Explosionsdruckwelle wird über eine Auslassöffnung (69) in der
Reinigungsvorrichtung (51) in den Innenraum (71) geleitet. Das explosionsfähige Gemisch bzw. dessen gasförmigen Komponenten werden dabei
mit hoher Geschwindigkeit aus Druckbehältern (22, 24) in einen Aufnahmeraum der Reinigungsvorrichtung (51) eingeleitet.
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